
درانزوایکاملبهسرمیبریم
پس از تلاوت آیاتی از قرآن مجید و پخش سرود ملی 
مروج- محمد مهندس ایران،  اسلامی  جمهوری 
رئیسهیئتمدیره- به جایگاه سخنرانی دعوت شد. 
وی ضمن خوشامدگویی به میهمانانی که از راه های دور 
و نزدیک به مجمع آمده بودند، عنوان داشت: سال1346 
در جریان برگزاری انتخابات نماینده کارگران کارخانه ارج، 
نامزدها به معرفی برنامه های خود پرداختند و قول های 
مختلفی به کارگران دادند، در این میان یکی از نامزدها 
اعلام کرد:» که تمام تلاش خود را به عمل می  آورم تا 

وضعیت از شرایط فعلی، بدتر نشود.« 
وی ضمن اشاره به دوران پساتحریم، بیان داشت: اتحادیه 

رشد  بالاترین  زمان،  از  مقطعی  در  شوروی  جماهیر 
اقتصادی جهان را تجربه کرد اگرچه به تدریج فساد و 
رانت هایی نیز شکل گرفت. در زمان اصلاحات گورباچف، 
بانک های جهانی  وام هایی به این کشور ارائه دادند منتها 
به دلیل عدم اصلاح سیستم در زمان بازپرداخت وام ها، 
دولت مجبور به فروش مستمر گاز و نفت شد تا از عهده 
بازپرداخت اقساط وام برآید اما در نهایت برخلاف تصور 
همگان، اتحادیه جماهیر شوروی سقوط کرد و از تاریخ 

هم حذف شد.
تاریخ 60 سال  داد: در صورتی که  ادامه  مهندس مروج 
شد  خواهید  متوجه  دهید،  قرار  مدنظر  را  ایران  گذشته 
که کاهش یا افزایش قیمت نفت، بحران و تشنج هایی 
به وجود آورده است و در این میان با رفع تحریم ها نیز 
اتفاق خاصی به وقوع نخواهد پیوست! به عبارت بهتر، 
بیان انتظارات بیش از حد از دوران پساتحریم ، افسردگی را 
به همراه خواهد داشت زیرا این انتظارت برآورده نمی شوند. 
این پیشکسوت صنایع نساجی یادآور شد: طبق تحقیقات 
انجام شده، بخش عمده ای از مردم، بزرگ ترین مشکل 
کشور را مسائل مربوط به انرژی هسته ای می دانند و در 
رتبه های بعدی ابتلا به سرطان و آلودگی هوا قرار دارد؛ 
مشکلات اقتصادی در رده های چهارم و پنجم و یأس و 

نومیدی جوانان در رتبه دهم قرار می گیرند.
وی با اشاره به این مطلب که در مورد مسائل و مشکلات 
اقتصادی، صنعتی و ... بیشتر تماشاچی هستیم تا کنش گر، 
تا  اول  که  کار  بین المللی  کنفرانس  در  داشت:  اذعان 
دوازدهم ژوئن سال2015 در ژنو برگزار شد ، 186 کشور 
شرکت کرده بودند )نکته جالب حضور کشور کوک آیلند 
با جمعیتی حدود 15 هزار نفر بود!(  زمانی که نمایندگان 
کارگران کشورهای عربی صحبت می کرد تمام کشورهای 
عربی از وی دفاع می کردند و شاید تنها کشوری که هیچ 

حرفی درمورد آن زده نشد ایران بود! 
بین المللی  تحریم های  داشت:  اذعان  مروج   مهندس 
مشمول دولت و برخی افراد است نه بخش خصوصی اما 
به دلیل عدم ارتباط بین المللی متأسفانه در انزوای کامل 
به سر می بریم. وی ابراز امیدواری کرد تا هیئت مدیره 
جدید انجمن از میان فعالان رشته های مختلف نساجی 

انتخاب شوند. 
مهندس مروج، مطالب خود را با این سروده نسیم شمال 

به اتمام رساند: 
»دست مزن! چشم، ببستم دو دست

راه مرو! چشم، دو پایم شکست
حرف مزن! قطع نمودم سخن

گزارشیازبرگزاریپنجاهوچهارمینمجمععمومیعادیسالیانهانجمنصنایعنساجیایران

اشاره:
هفدهمیندورهانتخاباتهیئتمدیرهانجمن
صنایعنساجیایرانباحضورمدیران،صنعتگران
وکارآفرینانصنایعنساجیدرسالناجتماعات
اتاقبازرگانیایرانبرگزارشدوطیآناعضای
جدیدهیئتمدیرهبرایمدتسهسالانتخاب

شدند.
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نطق مکن! چشم، ببستم دهن
هیچ نفهم! این سخن عنوان مکن

خواهش نافهمی انسان مکن
لال شوم، کور شوم، کر شوم

لیک محال است که من ....«

گزارشعملکردهیئتمدیره
آقایان  حضور  با  رئیسه ای  هیئت  مجمع،  ادامه  در 
و  خجسته  رئیس(،  )نایب  محب علی  آهنچی  )رئیس(، 
نجاتی ) ناظرین( و خالقی )منشی( تشکیل شد و به این 
ترتیب پنجاه و چهارمین مجمع عمومی عادی سالیانه 
انجمن صنایع نساجی ایران، با ارائه گزارش عملکرد هیئت 
مدیره توسط محمدمهدیرئیسزاده-دبیرکلانجمن

صنایعنساجیایران- به طور رسمی آغاز شد. 
وی سخنان خود را با یادی از پیشکسوتان و وابستگان تازه 
درگذشته برخی از صنعتگران نساجی شروع کرد و سپس 
بیان داشت: سال1393 با همه فراز و نشیب هایش سپری 
شد؛ سالی که بر مبنای مذاکرات مسئولین محترم دولت 
تدبیر و امید با 1+5، بارقه امید را در دل صنعتگران به 
ویژه کارآفرینان عرصه صنعت نساجی و پوشاک جرقه زد.

رئیس زاده تصریح کرد: در مرداد سال گذشته، تغییر مکان 
انجمن به محل فعلی که متناسب با شأن و شئون اعضای 

خود  تاریخی  پیشینه  و  آن  ساله   54 قدمت  و  محترم 
صنعت بود، انجام پذیرفت؛ به تبع آن ساختار سازمانی و 
استفاده از نیروهای انسانی شایسته با اولویت برون سپاری 
الزام آور می نمود، هم چنین استفاده از اتوماسیون و استقرار 
ارگان ها  با  بیشتر  تعامل  سازمانی،  نوین  سیستم های 
بخش  تشکل های  و  دولتی  ذی ربط  سازمان های  و 
خصوصی و به ویژه اتاق های بازرگانی و استفاده از نظرات 
صاحب نظران آنان در جهت حل مشکلات اعضای انجمن 
بدون صرف هزینه و در پاره ای موارد حتی استفاده از منابع 
مالی آنان در انجام پروژه های تحقیقاتی، پژوهشی، به طور 

مستمر ادامه یافت.
به گفته وی، طی سال93، فعالیت های زیادی در جهت 
اعتلای صنعت نساجی صورت پذیرفت که مهم ترین آن 
با همکاری بی شائبه و تعامل اداره کل صنایع نساجی و 
پوشاک وزارت صنعت، همسان سازی تعرفه های موردنیاز 
مقررات  قانون  در  آن  نمودن  اجرایی  و  نساجی  صنعت 
برخی  بردن  بین   از  و  سال جاری  واردات  و  صادرات 

رانت های ایجاد شده بود.
وی، برگزاری جلسات مستمر در وزارتخانه در خصوص 
بررسی موانع و مشکلات فراروی صنعت و ارائه راهکارها 
بعد  پوشاک  از  و  نساجی  صنعت  اهمیت  انعکاس  و 
رسانه ای را از دیگر اقدامات مهم انجمن صنایع نساجی 

ایران برشمرد.
با  داشت:  اذعان  ایران  نساجی  صنایع  انجمن  دبیرکل 
کمک، همت، تلاش و مشارکت بسیاری از اعضا، انجمن 
در جامعه اقتصادی و در میان تشکل های موجود از جایگاه 
ویژه ای برخوردار است که در مراجع و قوای سه گانه، به 
نظرات و پیشنهادات ارائه شده، ترتیب اثر داده شده و آثار 
مثبت این تعامل را چه در قوانین مصوب مجلس محترم 
مانند قانون رفع موانع تولید و ارتقای نظام مالی کشور و 
چه در کارگروه های گوناگون تصمیم ساز مانند ستاد مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز، سازمان حمایت، سیستم بانکی کشور، 

گمرک و نظایر آن می توان مشاهده کرد.
رئیس زاده با بیان این مطلب که انجمن به طور قطع و 
یقین نیازمند یک سازمان چابک با استفاده از نیروهای 

علیرضالقمانعلیفرهیمحمدمروجمصطفیحکیمیجمشیدبصیری
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سال93،  طی  ایران:  نساجی  صنایع  انجمن  دبیر 
فعالیت های زیادی در جهت اعتلای صنعت نساجی 
صورت پذیرفت که مهم ترین آن با همکاری بی شائبه 
اداره کل صنایع نساجی و پوشاک وزارت  و تعامل 
صنعت  موردنیاز  تعرفه های  همسان سازی  صنعت، 
مقررات  قانون  در  آن  نمودن  اجرایی  و  نساجی 
صادرات و واردات سال جاری و از بین  بردن برخی 

رانت های ایجاد شده بود.



انسانی و مشاورین خبره در زمینه های گوناگون است؛ 
تصریح کرد: فعال تر شدن کمیته های تخصصی با تعامل 
یک  خروج  و  همگن  تشکل های  و  اتحادیه ها  سایر  با 
صدای واحد به عنوان مطالبه گر فعال اقتصادی و بخش 
خصوصی می  باشد لذا موفقیت و تحقق اهداف فوق، منوط 
به مشارکت هر چه بیشتر اعضا و حضور پر رنگ و موثر 
آنان در صحنه اقتصادی و به ویژه انجمن صنایع نساجی 

ایران است.
وی اضافه کرد: تلاش برای کاهش نوسان قیمت مواد 
سازمان  مسئولان  با  مستمر  جلسات  پتروشیمی،  اولیه 
امور مالیاتی ) به خصوص مالیات بر ارزش افزوده( و ارائه 
پیشنهادات موثر در این زمینه، تلاش برای خروج صنایع 
نساجی از شمول مشاغل سخت و زیان آور، تعامل مثبت 
با گمرک )که به همسان سازی تعرفه ها و حذف تعرفه 
چادر مشکی منجر شد( و حضور در جلسات مربوط به 

قانون رفع موانع تولید، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز، 
سازمان حمایت، اجلاس D8 و تعیین دبیرخانه انجمن 
پیشنهادات  وصول  مشترک  دبیرخانه  به عنوان  نساجی 
شورای  پوشاک،  و  نساجی  صنایع  در  فعال  کشورهای 
گفت و گو ) پیگیری موارد مربوط به حدف 10 درصد ناوگان 
حمل و نقل( انجام مصاحبه های مختلف در  صدا و سیما، 
سایت های خبری، روزنامه ها و مجلات اقتصادی، پیشنهاد 
برگزاری همزمان نمایشگاه های فرش ماشینی، پوشاک 
و صنایع نساجی در شهریورماه )که مورد موافقت قرار 
نساجی،  راهبردی صنعت  برنامه  تدوین  آغاز  و  گرفت( 
نخستین  کاشان،  ماشینی  فرش  همایش  در  حضور 
گردهمایی فعالان صنعت پوشاک و منسوجات خانگی 
با رویکرد روش های نوین  ، همایش مهندسی نساجی 
در صنایع وابسته و برگزاری سمینار برندینگ در صنایع 
نساجی و پوشاک را از مهم ترین اقدامات و فعالیت های 

انجمن صنایع نساجی ایران برشمرد.
اشاره کرد و گفت:  پنبه  به موضوع  ادامه  رئیس زاده در 
برای رفع این مشکل، جلسات متعددی با بخش قرنطینه 
سازمان حفظ نباتات کشور برگزار کردیم؛ با توجه به این 
موضوع که ازبکستان به مرور عرضه پنبه را به عنوان ماده 
اولیه خام، کاهش می دهد و به سمت تولید نخ های پنبه ای 
حرکت می کند بنابراین نمی توان برای تأمین پنبه به یک 

کشور خاص متکی بود و باید تنوع منبع در این زمینه 
مدنظر وزارت جهاد کشاورزی قرار گیرد. 

به گفته وی، احداث هنرستان ورزقان )پس از وقوع زلزله 
در  آذربایجان( تا حدودی انجام شده و امیدوارم با تداوم 
همت و تلاش اعضا، مراحل احداث این هنرستان به اتمام 

برسد.
حرکت به سوی نظام تک نرخی ارز جهت واردات مواد 
اولیه، نکته دیگری بود که مورد اشاره دبیرکل انجمن 
صنایع نساجی ایران قرار گرفت. وی اضافه کرد: معتقدیم 
باید واردات محصولات مشابه تولید داخلی، براساس ارز 

متقاضی انجام شوند.
رئیس زاده به انتشار بولتن رشته ها و بافته ها و هم چنین 
دلیل  به  گفت:  و  پرداخت  نیز  نساجی  دنیای  ماهنامه 
ارتباطات موثر و مثبت انجمن با سازمان ها و نهادهای 
این  مدیران  با  مختلف  جلسات  انعکاس  و  تصمیم گیر 
سازمان ها در نساجی نیوز، این سایت به یکی از منابع مهم 

خبری برای سایر سایت ها تبدیل شده است. 
ساختار  تغییر  به  خود  سخنرانی  دیگر  بخش  در  وی 
کمیته های تخصصی انجمن اشاره کرد و بیان داشت: باید 
استراتژی برد- برد را در تمام حلقه های صنایع نساجی 
مدنظر قرار دهیم تا تصمیمات اخذ شده متضمن منافع 
تمام صنعتگران باشد به همین دلیل کمیته های تخصصی 

رضاحمیدیبهروزمحمدیعلیمردانشیبانیمحمدرضامقدمحسنکاردان
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دبیر انجمن صنایع نساجی ایران: باید استراتژی 
برد- برد را در تمام حلقه های صنایع نساجی مدنظر 
منافع  متضمن  شده  اخذ  تصمیمات  تا  دهیم  قرار 
کمیته های  دلیل  همین  به  باشد  صنعتگران  تمام 

تخصصی انجمن مورد بازنگری قرار گرفتند. 



جلسات  تاکنون  و  گرفتند  قرار  بازنگری  مورد  انجمن 
کمیته های مختلف با موفقیت برگزار شده است.

رئیس زاده ، ضمن اشاره به انتخاب آقای مهندس مروج 
)به نمایندگی از انجمن صنایع نساجی( به عنوان دبیرکل 
کانون عالی کارفرمایان، تصریح کرد: صنعت پوشاک هیچ 
آلودگی خاصی برای محیط زیست به وجود نمی آورد به 
همین دلیل  محدودیت استقرار واحدهای صنعتی تا شعاع 
120 کیلومتری تهران در مورد این صنعت مصداق ندارد 

که این موضوع را به اطلاع وزیر صنعت رسانده ایم.
وی در پایان، حضور صنعتگران نساجی را در انتخابات 
اتاق های بازرگانی ایران بسیار موثر و پر رنگ اعلام کرد 
و افزود: 33 نفر از صنعت نساجی و پوشاک وارد اتاق های 
بازرگانی سراسر کشور شده اند که نوید بسیار خوبی برای 

حرکات آتی این صنعت به شمار می آید.

ارائهگزارشعملکردمالیسال1393
بخش بعدی مجمع به ارائه گزارش عملکرد مالی توسط 
مهندسغلامرضاعلیمردانی-خزانهدار- اختصاص 
داشت. وی، تعداد اعضای انجمن در ابتدای سال مالی93 
را 388 عضو دانست که در طول سال هیچ یک از آنان 

انصراف ندادند.
در  جدید  اعضای  تعداد  داد:  ادامه  علیمردانی  مهندس 

سال93 ، 12 عضو و تعداد اعضا در پایان سال  به 400 
عضو رسید. تعداد اعضایی که در سال93 حق عضویت 
پرداختند 239 عضو و  تعداد اعضایی که در سال93 حق 
عضویت نپرداختند 161 عضو است؛ البته تا لحظه ارائه 
این گزارش، 31 عضو حق عضویت خود را پرداختند که 
امیدواریم سایرین نیز هر چه سریع تر همکاری لازم را 

مبذول نمایند.
به گفته خزانه دار انجمن، جمع حق عضویت دریافتی در 
سال93، بالغ بر یک میلیارد و 900 میلیون و 630 هزار 
ریال و مبلغ ورودیه اعضای جدید تا پایان سال، بالغ بر 25 
میلیون ریال و جمعاً یک میلیارد و 925 میلیون و 640 
از فروش دو واحد  بوده است، درآمد حاصل  ریال  هزار 
مجتمع نیز 20 میلیارد و 518 میلیون و 674 هزار و 13 

ریال می باشد.
وی افزود: سایر درآمدهای انجام شده در انجمن طبق 
لیست دریافتی ها، یک میلیارد و 120میلیون و 877 هزار 
توجه  با  و جمع هزینه های سال93  است  ریال  و 239 
به تغییر محل دفتر انجمن و امکان برگزاری اجلاس و 
سمینارها بالغ بر 5 میلیارد و 385 میلیون و 53 هزار و 
800 ریال بوده که 48 درصد نسبت به سال 92، افزایش 

پیدا کرده است.
مهندس علیمردانی گفت: در مشارکت با خیرین مدرسه ساز 

آذربایجان شرقی و اداره کل نوسازی مدارس استان مذکور 
این توافق حاصل شد که با پرداخت مبلغ 5 میلیارد ریال 
از محل اهدایی اعضای انجمن در ساخت هنرستان فنی 
و حرفه ای ورزقان، انجمن صنایع نساجی ایران مشارکت 
داشته باشد. این هنرستان در زمینی به مساحت پنج هزار 
متر مربع و با ساختمانی شامل 10 کلاس، یک آزمایشگاه 
و 10 کارگاه به مساحت 3 هزار و 300 متر مربع و هزینه 
حدود 35 میلیارد ریال بنا خواهد شد و در بازدید اخیر، 
مشاهده شد که 90 درصد کار انجام گرفته و امیدواریم 
در شهریور سال جاری از این هنرستان، بهره برداری شود.

وی اضافه کرد: بنا به ضرورت امر در سال مالی 93، مبلغ 
2 میلیارد ریال اهدایی هیئت مدیره و اعضای انجمن به 
تبریز واریز شد و  حساب موسسه خیرین و مستمندان 
هیئت مدیره و اعضا، تعهد پرداخت مبلغ 2 میلیارد و 944 
میلیون و 500 هزار ریال از تعهدات انجمن را برعهده 
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ایران: صنعت پوشاک  انجمن صنایع نساجی  دبیر 
وجود  به  زیست  محیط  برای  خاصی  آلودگی  هیچ 
نمی آورد به همین دلیل  محدودیت استقرار واحدهای 
صنعتی تا شعاع 120 کیلومتری تهران در مورد این 
صنعت مصداق ندارد که این موضوع را به اطلاع وزیر 

صنعت رسانده ایم.
 



گرفتند که به ناچار مبلغ  700 میلیون ریال از تعهدات 
به  و  شد  پرداخت  انجمن  توسط  مذکور  نشده  دریافت 
منظور تأمین مبلغ 2 میلیارد و 700 میلیون ریال مابقی، 

انتظار همکاری اعضای محترم می رود.  
در ادامه، سیدحسین مروستی- بازرس  قانونی- به ارائه 
گزارش خود پرداخت و عنوان داشت: در اجرای مفاد ماده  
قانون تجارت مصوب  از  قانون اصلاحی قسمتی   148
در  ایران  نساجی  صنایع  انجمن  ترازنامه  اسفند 1347، 
تاریخ 1393/12/29 و صورت درآمد و هزینه آن برای دوره 
منتهی به 1393/12/29 همراه با یاد داشت های توضیح 
به پیوست که مسئولیت آن برعهده هیئت مدیره انجمن 
می باشد، مورد رسیدگی اینجانب قرار گرفت و  ترازنامه و 
صورت حساب درآمد و هزینه انجمن و سایر صورت های 
مالی یاد شده مورد تأیید اینجانب می باشد و مواردی حاکی 

از عدم رعایت مقررات و قوانین تجارت ملاحظه نشد.
وی ادامه داد: براساس صورت های مالی ارائه شده میزان 
دریافتی ها )شامل حق عضویت، ورودیه و سایر درآمدها( 
نسبت به مشابه سال قبل ) 1392( حدود 25 درصد کاهش 
درآمد حق عضویت  از  ناشی  عمدتاً  که  می دهد  نشان 

اعضاست.
به گفته مروستی، میزان هزینه های اداری و عمومی در 
مقایسه با مشابه سال قبل)1392( حدود 48 درصد افزایش 
یافته که در هزینه های پرسنلی با توجه به خروج چهارنفر 
عمده  و  نگرفته  صورت  قابل توجهی  تغییر  پرسنل،  از 

افزایش هزینه ها در راستای حق المشاوره است. 
و  فعالیت ها  مورد  در  مدیره  هیئت  گزارش  گفت:  وی 
وضعیت عمومی انجمن که به منظور تقدیم به مجمع 
عمومی عادی سالیانه تنظیم شده، مورد بررسی اینجانب 
به  انجام شده،  رسیدگی های  به  توجه  با  و  گرفت  قرار 
مواردی با اهمیتی که حاکی از مغایر اطلاعات مندرج در 
گزارش مذکور با اسناد و مدارک ارائه شده از جانب هیئت 

مدیره می باشد؛ جلب نشد.
مروستی در پایان عنوان داشت: علی رغم تمام مشکلات 
و چالش های موجود در صنایع نساجی، انجمن کماکان 
توانسته رسالت خطیر خود را در اعتلای این مجموعه، 

حفظ نماید.

پس از تصویب صورت های مالی و عملکرد هیئت مدیره 
و تعیین مجدد روزنامه کثیرالانتشار اطلاعات جهت انتشار 
آگهی ها و دعوت نامه های انجمن، نامزدهای هیئت مدیره 
و بازرسان به مدت یک دقیقه به معرفی سوابق شغلی 
خود پرداختند. در نهایت پنجاه و چهارمین مجمع عمومی 
عادی سالیانه انجمن صنایع نساجی ایران با  اهدای لوح 
تقدیر به اعضای هیئت مدیره پیشین به کار خود پایان داد 
و اعضا جهت صرف شام به رستوران هتل امیر رهسپار 

شدند. 

برگزیدگانانتخاباتهفدهم
آرای  تعداد  ترتیب  )به  مدیره  هیئت  برگزیدگان  اسامی 
کسب شده(  به این شرح است: آقایان جمشید بصیری، 
فرهی،  علیرضا  علی  مروج   ،  محمد  حکیمی،  مصطفی 
لقمان، حسن کاردان، محمدرضا مقدم، علیمردان شیبانی، 
 بهروز محمدی، رضا حمیدی، عباس مقصودی، محمود 
زینی، محمدجعفر شهلایی، اکبر لباف و شروین بادامچی 
) به عنوان اعضای اصلی(، سیدرضا لاجوردی، سیدجواد 
سجادی بیدگلی، محسن آهنگریان، حسن نیلفروش زاده 
و محمدعلی عامری ) به عنوان اعضای علی البدل( انتخاب 
شدند. آقایان سیدحسین مروستی و مجید نیکو نیز به عنوان 

بازرس اصلی و علی البدل در سمت های خود ابقا شدند.
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ایران:  نساجی  صنایع  انجمن  قانونی  بازرس 
گزارش هیئت مدیره در مورد فعالیت ها و وضعیت 
عمومی انجمن که به منظور تقدیم به مجمع عمومی 
عادی سالیانه تنظیم شده، مورد بررسی اینجانب 
قرار گرفت و با توجه به رسیدگی های انجام شده، 
مغایر اطلاعات  از  اهمیتی که حاکی  با  مواردی  به 
ارائه  مدارک  و  اسناد  با  مذکور  گزارش  در  مندرج 

شده از جانب هیئت مدیره می باشد؛ جلب نشد.


